
Verslag Extra Algemene Ledenvergadering VTV West Beverkoog dd. 21-10-2023 

 

Deze extra ALV is belegd vanwege het verzoek van leden, die uitleg wensen over de financiën van de 

vereniging en de gang van zaken rond de personele wisseling in de tuinwinkel. Deze twee punten 

staan op de agenda van deze vergadering. 

Aanwezig zijn 38 leden en 13 afmeldingen 

 

1 Opening: De voorzitter heet de aanwezigen welkom en hoopt op een rustige vergadering. Hij 

opent met de volgende woorden: “Heel erg jammer vind ik het hoe het een en ander gelopen 

is. Eenieder die hier zit weet waarover het gaat. Heel jammer vind ik het dat het contact 

tussen mij en Harjen verbroken is. We hebben enorm leuke en leerzame gesprekken gehad. Ik 

weet nog goed dat we op zaterdagochtend heel vroeg koffie zaten te drinken en er van alles 

over tafel ging. Ook had ik een klik, daar we samen in Aalsmeer werken. Omdat ik me over de 

tuin en haar leden verantwoordelijk voel, slaap ik de laatste tijd enorm slecht. Mijn ouders 

doen beiden ook veel vrijwilligerswerk en van hun heb ik ook geleerd om niet alles mee naar 

huis te nemen, maar dit raakt mij vrij heftig. Zelfs in mijn loopbaan heb ik zo een situatie nog 

nooit meegemaakt. Tevens heb ik het gevoel dat er 2 kampen zijn op de tuin en dat er veel 

onrust heerst. Het doel van deze ingelaste vergadering is hierin ook om weer 1 tuinvereniging 

te worden, waar ik mij voor wil inzetten. En als de leden bepalen dat ik niet functioneer zal ik 

dat accepteren en mijn voorzitterschap opgeven. Desalniettemin doen het bestuur en ik er 

alles aan om het in goede banen te leiden. Door deze omstandigheden zijn wij er niet in 

geslaagd om de reguliere vergaderingen te voeren. Het bestuur loopt achter met 

bijvoorbeeld het onderwerp email-adressen en privacywet en het maken van een beleidsplan 

2024-2029. Mede door de grote onrust en onzekerheden hebben we enorm hard gewerkt en 

wekelijks hebben we bij elkaar gezeten om op 1 lijn te komen. Volgens mij is dat redelijk 

gelukt, het heeft veel vrije tijd opgeslokt. We zijn allemaal volwassen mensen en ik hoop met 

recht dat we een mooie toekomst met elkaar in gaan. 

2 De financiële stand van zaken: de voorzitter nodigt de leden uit om vragen te stellen aan de 

penningmeester. Er komen vragen over de waarde van de voorraad. Het bestuur krijgt van 

enkele leden het verwijt te laat te hebben ingegrepen in de aanschaf van zo’n grote voorraad, 

oplopend tot een bedrag van €17.000,- aan het einde van 2022. De penningmeester geeft 

aan dat er op 1 juli 2023 een voorraad was t.w.v. ca €12.800,-. Aan de verkoopbaarheid 

daarvan wordt door diverse leden getwijfeld. De penningmeester verwacht niettemin het jaar 

positief af te sluiten. Over de houdbaarheid van de producten verschillen de meningen. 

Sommigen geven de meststoffen een houdbaarheid van enkele jaren, mits goed bewaard. Bij 

het verbleken van de verpakkingen worden sommige meststoffen minder aantrekkelijk voor 

de verkoop. De suggestie wordt gedaan om eind van het jaar het verlies af te schrijven of 

producten met korting te verkopen. Besloten wordt om in deze vergadering niet al te zeer op 

cijfers in te gaan, maar het beleid van het bestuur aan de orde te stellen. 

3 Beleid van het bestuur rond het beheer van de tuinwinkel: er komt kritiek op het bestuur 

vanwege de onzichtbaarheid van het bestuur rond deze kwestie, gebrekkige communicatie 

naar de leden, onrechtvaardige behandeling van de voormalige beheerder, die wordt 

geprezen om zijn inzet in de afgelopen jaren. Een affaire, die het bestuur te lang heeft laten 

voortduren.  Het bestuur antwoordt, dat het in het voorjaar afspraken heeft gemaakt met de 

voormalige winkelbeheerder en met de huidige vrijwilligers: de winkel dient een 



tweehoofdige leiding te hebben met gelijke bevoegdheden, zodat er altijd een 

medevrijwilliger meekijkt. Tevens is daarmee de continuïteit gegarandeerd bij afwezigheid of 

ziekte van één van hen.  Om goede controle over de uitgaven te hebben dienen bedragen 

boven de €500,- door een tweede persoon in het bestuur te worden geaccordeerd. Uitgaven 

door de tuinwinkel boven de €250,- moeten eerst aan de penningmeester worden 

voorgelegd ter goedkeuring. Het bestuur is eindverantwoordelijk en niet de beheerder. 

Hoewel de diverse commissies hun eigen verantwoordelijkheid hebben en een zekere vrijheid 

van handelen, zullen deze regels strikt worden gehanteerd. Daarnaast zal het bestuur werk 

maken van het beleidsplan 2024-2029. Het concept ligt klaar en in de financiële paragraaf 

worden de doelstellingen verwoord. Tenslotte zegt het bestuur toe meer werk te maken van 

de communicatie naar de leden, ze op de hoogte te stellen van de besluiten van de 

bestuursvergaderingen, een verslag van die vergadering naar de leden te sturen en de 

complete notulen ter inzage in de kantine te leggen. 

4 De voorzitter sluit de vergadering om 11.00u met het uitspreken van de wens, dat de 

onderlinge verhoudingen verbeteren. 

Notulist: Jan Valkering 


